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Készült: Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének, a 

Kézmővesházban (Szécsény, Ady Endre út 4.) tartott, 2010. 
augusztus 17-i, 1700 órakor kezdıdı, rendkívüli ülésérıl.  

Jelen vannak: Dr. Serfızıné dr. Fábián Erzsébet polgármester  
 9 települési képviselı: 
 Antal Ferenc, Daróczi Tiborné, Kolosiné dr. Percze Zsuzsanna, 

Makovinyi Sándor, Smelkó István, Szenográdi Ferenc, Takács Béla, 
Varga Béla, Vizi Zoltán 

 Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes fıjegyzı 
 Bárányné Márton Melinda mb.aljegyzı 
 Kissné Szita Mária pénzügyi és intézményirányítási osztályvezetı 
 Horváth Róbert mőszaki osztályvezetı 
 Klagyivik Mária jegyzıkönyvvezetı 
 
 

Dr. Serfızıné dr. Fábián Erzsébet polgármester 

Tisztelettel köszöntöm a rendkívüli képviselı-testületi ülésen megjelent testületi 
tagokat! Megállapítom, hogy határozatképesek vagyunk. A meghívóban jelzett 
napirendeket teszem fel tárgyalásra. Kérem, aki ezzel egyetért, kézfelnyújtással 
szavazza meg! 
 

A képviselı-testület az alábbi napirendet egyhangúlag elfogadta:  
 
Napirend: 
1.  Elıterjesztés a II. Rákóczi Ferenc Bölcsıde Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium 

és Szakközépiskola óvodai intézményegységében és iskolai osztályokban a 
maximális csoportlétszám túllépés engedélyezésére 

2.  Elıterjesztés fejlesztési hitel felvételérıl szóló határozat módosítására 
3.  Elıterjesztés a 2011. évi vásárjegyzék elfogadására 
4.  Elıterjesztés a Helyi Választási Bizottság tagjainak megválasztására 
 
 
1.  Elıterjesztés a II. Rákóczi Ferenc Bölcsıde Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és 

Szakközépiskola óvodai intézményegységében és iskolai osztályokban a maximális 
csoportlétszám túllépés engedélyezésére 
(Elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
Elıterjesztık:  Dr. Serfızıné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
 Zsolnai Györgyné igazgató 

 

Dr. Serfızıné dr. Fábián Erzsébet polgármester 

Az elıterjesztést megtárgyalta az oktatási bizottság is. Kérem a bizottság elnökét, hogy 
mondja el a bizottság elıterjesztéssel kapcsolatos véleményét.    



Antal Ferenc képviselı, az Oktatási, Mővelıdés, Ifjúsági és Sport Bizottság elnöke 

Tisztelt Képviselıtársaim! Az oktatási bizottság megtárgyalta az elıterjesztést, és 
egyhangúan, teljes létszámban jelen voltak a tagok, elfogadásra javasolja. Köszönöm! 

Dr. Serfızıné dr. Fábián Erzsébet polgármester 

Köszönöm szépen! Megkérdezem az elıterjesztıt, hogy kívánja-e az írásos anyagot 
kiegészíteni? 

Zsolnai Györgyné igazgató, II. Rákóczi Ferenc Bölcsıde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és 
Szakközépiskola 

Tisztelt Képviselı-testület, Polgármester Asszony! Az elıterjesztést csak annyiban 
szeretném kiegészíteni, hogy kérném a képviselı-testület tagjait, hogy támogassák a 
javaslatot, és engedélyezzék, a törvény lehetıséget teremt a létszám túllépésére, és 
inkább örvendetes, hogy ilyen létszámokkal indulhatunk, jobb mintha kevesebb lenne. 
És ha már szót kaptam, szeretném bejelenteni, hogy a mai folyamán az intézményben, 
az óvodai intézményegységben és középiskolában történt egy elıminısítés, ami azt 
jelenti, az intézmény elıminısített referenciaintézmény, tehát mások számára is 
példaértékő oktató-nevelı munkát végez bizonyos területeken, tehetséggondozás 
területén, illetve fıiskolai gyakorlóhellyé válhat.  

Dr. Serfızıné dr. Fábián Erzsébet polgármester 

Ehhez az igazgató asszonynak szívbıl gratulálok, mert ez egy nagyon komoly munka 
eredménye volt, amelyet a TÁMOP pályázat során, és azon kívül is végeztek, és 
reméljük, hogy ennek a referenciaminısítésnek eleget fogunk tudni tenni. Még egyszer 
szívbıl gratulálok az igazgató asszonynak és természetesen munkatársainak is. 
Van-e kérdése az elıterjesztéssel kapcsolatban valakinek? Véleménye? 

Szenográdi Ferenc képviselı 

Tisztelt Polgármester Asszony, Képviselıtársak! A bizottsági ülésen is elmondtam azt, 
s most csak megerısíteni tudom, hogy mint pedagógus, én azt tudom, hogy egy 
nagyobb létszámú osztály nem könnyő tanítani, de a szécsényi oktatási intézményben 
szakmailag olyan felkészült emberek vannak, akik ezt meg tudják oldani a igazgató 
asszony vezetésével, és volt már példa ilyen létszámú osztály indítására is. Én a 
magam részérıl javasolni tudom a magasabb létszámnak az indítását valamennyi 
évfolyamon. A bizottsági ülésen elmondta az igazgató asszony, hogy az ötödik 
osztályban például a számítástechnikát csoportbontásban fogják oktatni, úgyhogy én 
úgy érzem, hogy a magasabb létszám miatt nem fog az intézményben az oktató-nevelı 
munka csorbát szenvedni. Ez az egyik dolog, és ha már megkaptam a szót, hagy 
mondjam el csatlakozva a polgármester asszonyhoz, én szívbıl örülök annak, hogy az 
iskolából mindig újabb és újabb híreket hallunk, ami az iskola megújulására utal az 
elmúlt egy évben. Tapasztaltam is ezt, és én, mint szécsényi ember, mint pedagógus 
igazán örülök neki, hogy egy ilyen oktatási intézményünk van, és most ez az újabb 
dolog is, amit az igazgató asszony elmondott, ennek szívbıl örülök, és a magam 
részérıl gratulálok hozzá. 

 



Dr. Serfızıné dr. Fábián Erzsébet polgármester 

Köszönöm szépen! Van-e még más vélemény? 

Vizi Zoltán képviselı, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Egy kérdésem lenne: Ha jól emlékszem 7 óvodai csoport és 2 bölcsıdei csoportunk 
van, de ezeknél van csak túllépés? 

Zsolnai Györgyné igazgató, II. Rákóczi Ferenc Bölcsıde, Óvoda, Általános Iskola, Gimnázium és 
Szakközépiskola 

Igen. 

Dr. Serfızıné dr. Fábián Erzsébet polgármester 

Képviselıtársaim! Ha nincs több hozzászóló, az elıterjesztés második oldalán lévı 
határozati javaslatot teszem fel szavazásra. Tisztelettel kérem, aki egyetért vele, 
kézfelnyújtással jelezze! 
 
Fentiek után a képviselı-testület 10 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
101/2010.(VIII.17.) számú határozata: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testülete a közoktatásról 
szóló 1993. évi LXXIX. törvény 102. § (2) c) alapján engedélyezi a 
2010/2011-es tanévében a II. Rákóczi Ferenc Bölcsıde Óvoda, 
Általános Iskola, Gimnázium és Szakközépiskola óvodai 
intézményegységében, a Magyar utcai általános iskolai 
intézményegységben a 4.b és 4.c osztályában, a Rákóczi úti 
gimnázium és szakközépiskola intézményegységben 5., 8.a, 8.b. és a 
11.a osztályaiban a 20 %-os létszámtúllépést.  
  

Határidı: azonnal 
Felelıs: Polgármester 

 
 

2.  Elıterjesztés fejlesztési hitel felvételérıl szóló határozat módosítására 
(Elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
Elıterjesztı: Dr. Serfızıné dr. Fábián Erzsébet polgármester 

Dr. Serfızıné dr. Fábián Erzsébet polgármester 

Tisztelt Képviselıtársaim! Az elıterjesztésben leírtuk, hogy a képviselı-testület a 
60/2010.(V.25.) számú határozatával döntött fejlesztési hitel felvételérıl. Ami az 
elıterjesztésben szerepel, azokat a feltételeket a bank adat meg számunkra. Azt tudni 
kell, hogy 2005-ig, a számlavezetı és hitelezı bank váltásáig az önkormányzat 
valamennyi ingatlanán, ideértve az összes óvoda, iskola, az összes önkormányzati 
lakás, összes szántó és egyéb terület, tehát minden le volt terhelve, a korábbi banki 



hitelek miatt, keretszerzıdéssel jelzálogjoggal terhelt volt. Most százmillió forint 
feletti ingatlant kérnek tılünk, és a polgármesteri hivatal épületét tudnánk felajánlani. 
Természetesen a határozati javaslat arról is szól, hogyha eladunk ingatlant, akkor az 
ingatlan vételárát el kell számolni a felvett hitel csökkentésére.  
Az elıterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság, kérem elnök urat, hogy 
ismertesse a bizottság javaslatát.  

Vizi Zoltán képviselı, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

Tisztelt Képviselı-testület! A Pénzügyi Bizottság nemrég megtartott ülésén azt a 
határozati javaslatot hozta, öt fı részvételével - ezt azért mondom, mert végre jelen 
voltunk teljes létszámban, és jó régen voltunk már így együtt teljes létszámba 
pénzügyi bizottsági ülésen -, tehát öt fı vett részt, ebbıl 4 igen és 1 tartózkodás mellett 
a határozati javaslatot támogatta, és javasolja a képviselı-testületnek elfogadásra.  

Dr. Serfızıné dr. Fábián Erzsébet polgármester 

Köszönöm szépen! Tisztelettel megkérdezem, hogy van-e kérdése valakinek az 
elıterjesztéssel összefüggésben? 

Varga Béla képviselı, a Fidesz-KDNP képviselı-csoport vezetıje 

Tisztelt Polgármester Asszony! Tisztelt Elnök Úr! Tisztelt Testület! Annak kapcsán 
lenne észrevételem, ahogy az elnök úr is jelezte, valóban én voltam, aki tartózkodott a 
pénzügyi bizottsági ülésen a szavazatával, annak kapcsán, mivel szeretném azt 
megkérdezni a Fidesz-KDNP frakció nevében, hogy Tisztelt Elnök úr és Polgármester 
asszony hogyan látják, hogy ez a hitelfelvétel olyan mértékben mennyire veszélyezteti 
városunk önkormányzatánál jelenleg is fennálló likviditási problémát, és hosszú távú, 
illetve rövidtávú pénzügyi kötelezettségeit? Illetılegesen szeretném megkérdezni, 
hogyha az emlékezetünk nem csal, amikor korábban, másfél évvel ezelıtt volt szintén 
egy telekadás a Penny Marketnek, akkor ugye az volt a kitétel, hogy az ebbıl 
beszármazó bevételi rész, ami befolyik a város kasszájába, ezek fogják majd képezni a 
fejlesztési alapokat, s ez ügyben szeretnénk kérdezni, hogy mi lett a pénz sorsa? 

Dr. Serfızıné dr. Fábián Erzsébet polgármester 

Képviselı Úr! A következıt szeretném elmondani, merthogy elhangzott ez az Önök 
tévémősorában is, abban a szövegkörnyezetben, hogy Szécsény Város Önkormányzata 
eltapsolta - idézem csak a nagyokat -, eltapsolta a 64 millió 900 ezer forintot. Én 
átnéztem a pénzügyi osztály vezetıjével, hogy mi történt. 2008. május 25-i rendkívül 
testületi ülésünkön Velenczei Norbert úrnak - akkor volt ugye a Penny-nek a 
telekeladás - a következıket válaszoltam - hiszen a Velenczei úr is közgyőlési 
képviselı, tudnia kell, hogy megfelelı címzett összegeket, csak megfelelı feladatra 
lehet elkölteni -: városunk ebbıl oldja meg azokat az Európai Uniós fejlesztésekhez 
szükséges források egy részét, amely szintén az Önök érdekében áll. Nincs elköltve a 
mőködésre, pontosan a költségvetésben megjelölt címekre lett elköltve, az uniós 
forrásokhoz szükséges önerıre. Győjtöttünk egy táblázatot, mert erre a készültem, 
gondoltam, hogy meg lesz kérdezve. A 64.900.000 Ft 2008. szeptember 16-án folyt be. 
Ebbıl az összegbıl még abban a hónapban az iskola szakképzési alapjához járultunk 
hozzá 3,5 millió forinttal, a Lakóházépítı Kft-nek a lifthez az önerı 1.239.000 



forinttal, fejlesztési hitelt törlesztettünk 32.148.000 Ft-tal, mely a fejlesztési 
mérlegünkhöz kell, az iskola szoftveréhez 1.195.000 Ft-tal, szintén az iskolának 
számítástechnikai eszközhöz 3.500.000 Ft-tal, az iskolához szintén 2.000.000 Ft-tal, a 
lifthez saját erıként kellett adnunk 1.400.000 Ft-ot, és annak a bizonyos teleknek a 
megvásárlásához, igaz elılegbe, 11.000.000 Ft-ot. Ebbıl az összegbıl, fejlesztési hitel 
törlesztésébıl, ami az egészségügyi központra jött, visszajött 29.760.000 Ft. A 
29.760.000 Ft-ból a Penny Market részére, miután ott nem várható régészeti feltárások 
folytak, 6.991.000 Ft-ot kellett fordítani. Tehát a 64.900.000 Ft-ból levonom a 
6.600.000 forintot, akkor ez már csak 58.000.000 Ft, nyilván errıl kell elszámolni. A 
lifthez - mind a polgármesteri hivatalnál, mind az iskola liftjéhez - egyrészt 8.458.000 
Ft-ot fordítottunk, az iskola liftjéhez, az önerıhöz 5.874.000 Ft-ot fordítottunk. A 
Rákóczi út 41. családsegítı központ önerejéhez 1.538.000 Ft-ot fordítottunk. Az Árpád 
úthoz, amelyhez 50 %-os önerı volt, 10.267.000 Ft-ot fordítottunk, és a többi pedig a 
ravatalozó önerejét biztosította. Ha most azt tetszik látni, hogy miden egyes pénzt 
fejlesztésekhez, ezekbıl egy dolog nem volt uniós fejlesztés, ha jól tudom az Árpád út 
felújítása, a többi mind uniós forrásból valósult meg, és ennek az önerejét 
biztosítottuk, akkor Képviselı úr, kérem, tolmácsolja az Önök „eltapsoltuk” címő 
kijelentést tevı emberének, hogy mindegyik pénzt fejlesztésekhez tudtuk odatenni, így 
2009-ben is a fejlesztési mérlegünk egyensúlyban volt a fejlesztési feladatainkkal. Ezt 
a táblázatot nem én szedtem ki saját magamnak, hanem természetesen a pénzügyi 
osztály vezetıjét kérem meg, hogy pontosan, számszerően és célzottan győjtse ki 
ezeket. Ennyit tudtam Önöknek mondani. Ami a kölcsön visszafizetését illeti, Ön is 
látja az elıterjesztés második részébıl, hogy valamennyi ingatlan értékesítésbıl 
származó összeget azonnal át kell adnunk a kölcsön törlesztésére, így van most a 
lottózó mellett lévı iroda, ami 8,5 millió forint, és ha sikerül eladnunk a volt könyvtár 
épületét, ennek bevételét is a fejlesztési hitelnek a visszatörlesztésére kell fordítanunk, 
tehát ezt a bank ezt elıírta. Egyébként kedvezményes kamatozású szerzıdést sikerült 
kötni. Ezt a hitelt Magyar Fejlesztési Bank biztosította részünkre a pénzintézetünkön, a 
Kereskedelmi Hitelbankon keresztül, a kamat 4,8 %. Sajnos már május óta intézzük, 
több hónap ennek az elintézése, fıleg, hogy meg kellett szereznünk még ehhez a 
garanciabiztosítást is. Ennyit tudok a képviselı úr kérdésére válaszolni. 
Van-e más kérdés? 

Varga Béla képviselı, a Fidesz-KDNP képviselı-csoport vezetıje 

Egy technikai kérdés a pontosítás végett, nehogy esetlegesen félreértsük a dolgokat, 
hogy ez a jelen formában történı hitelfelvétel, ez mire fog elmenni, mire költjük 
pontosan? 

Dr. Serfızıné dr. Fábián Erzsébet polgármester 

Ezt, mikor elıször felvettük - valószínőleg képviselı úr nem tudott itt lenni más irányú 
elfoglaltsága miatt - ott elhangzott, hogy a városközpont II-nek a saját erı biztosítására 
fog elmenni. A városközpont II-ben 136 millió forint lekötése már megtörtént a 
Városfejlesztı Kft-n keresztül, ehhez a pénzhez azonban csak úgy tudunk hozzájutni, 
hogyha az önerı biztosítva van. Jelen pillanatban ebbıl a pénzbıl kell, mert ezt ugye 
ellenırzik. Tehát ez úgy történik, hogy beadjuk a fizetési kérelmeket, ebbıl kell 
elsıként a tervezıket kifizetni, aztán pedig a vállalkozói elıleget tudjuk - egy részét - 



biztosítani, ehhez viszont az önerıt biztosítanunk kell. Ez nem úgy történik, hogy 
magam lehívom, hanem be kell nyújtanunk a városközpont II-re vonatkozó számlát, 
kiegészítik az önerıvel, és az elılegpénzzel, és úgy fizetik ki, és nyilvánvalóan nagyon 
sok ellenırzésen keresztülmegy, de ezt jobban tudja Ön, mint én, hogy a VÁTI-n 
keresztül fizetik ki ezeket a számlákat. Jelen pillanatban ezt a határozatot várják 
tılünk, hisz a garancialaphoz szükséges ez a határozat, és ha ez megvan, akkor 
reményeink szerint rövid idın belül tudják folyósítani a hitelt, és végre hozzá tudunk 
jutni a pénzünkhöz, mert ez a pénz - most már lassan fél éve - le van kötve a 
Városfejlesztı Kft. számláján. Azt is kell tudni önöknek, hogy ez a pénz úgy van 
lekötve, hogy nincs megengedve, hogy különbözı kamatozású betétben helyezzük el, 
mert ez tilos. Tehát ez most ott, és szeretnénk minél a tervezıket kifizetni, és az elsı 
vállalkozói számlákat teljesíteni.  
Van-e még valakinek kérdése? 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Dr. Serfızıné dr. Fábián Erzsébet polgármester 

Tisztelt Képviselıtársaim! Ha nincs több kérdés és vélemény, nagy tisztelettel arra 
kérem Önöket, hogy az elıterjesztésben megjelölt határozati javaslatot támogassák. 
Aki egyetért a Pénzügyi Bizottság véleményével, és támogatja a határozati javaslatot, 
kérem, kézfelnyújtással jelezze! 
 
Fentiek után a képviselı-testület 9 igen szavazattal, 1 tartózkodással (ellenszavazat 
nem volt) az alábbi határozatot hozta: 
  

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
102/2010.(VIII.17.) számú határozata: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testülete a Kereskedelmi és 
Hitelbank Zrt-tıl igényelt 76.153.000 Ft fejlesztési hitel felvételérıl szóló 
60/2010. (V.25.) számú határozatát az alábbiak szerint  egészíti ki: 
A kért hitel fedezetéül a képviselı-testület a következıkben rögzített jogi 
biztosítékokat ajánlja fel: 
 

1./ Szécsény történelmi városmagjának rehabilitációja II. ütem elnevezéső, 
K-2009-ÉMOP-3.1.2/A-2f-0010548 számon nyilvántartott beruházáshoz a  
60/2010.(V.25.) számú határozat alapján felvett 76.153.000 Ft fejlesztési 
hitel biztosítékaként a szécsényi 1291 hrsz alatti, természetben a Szécsény 
Rákóczi út 84. számon lévı Városháza megnevezéső ingatlant jelöli meg a 
hitel fedezeteként. Az ingatlan per, igény- és tehermentes. A képviselı-
testület a jelzálogjog bejegyzéshez 100.000.000 Ft összegig hozzájárul. 
Az Önkormányzat a felajánlott ingatlanra vonatkozó vagyonbiztosításból 
eredı jogokat a Kereskedelmi és Hitelbankra Zrt-re engedményezi 
100.000.000 Ft-ig. 

 

 2./ A fejlesztési hitel biztosítékaként a szerzıdést megkötése után keletkezı 
ingatlan értékesítési bevételeket a bankra engedményezi 44.346.891 Ft-
összeg erejéig  a fejlesztési hitel törlesztésére. A részletfizetésre eladott 
ingatlanok összegeivel 2010. december 28-ig kell elszámolni a bank felé, 



eddig az idıpontig lehetıség szerint elıtörlesztéssel kell élni az 
önkormányzatnak. 
 
Felhatalmazza a polgármestert és a jegyzıt a jelzálogjog és engedményezési 
szerzıdés aláírására. 
 
Határidı: azonnal, illetve értelemszerően 
Felelıs: Polgármester 

Jegyzı 
 
 
3.  Elıterjesztés a 2011. évi vásárjegyzék elfogadására 

(Elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
Elıterjesztı: Bárányné Márton Melinda mb.aljegyzı 

Bárányné Márton Melinda mb.aljegyzı 

Az írásos elıterjesztést kiküldtük mindenkinek, nem kívánok hozzáfőzni 
különösebben semmit. A vásári napok idejét és jellegét - ami a vásár és piactartás 
szabályozásáról szóló rendelet tartalmaz - kell a képviselı-testületnek minden évben 
elfogadni. 

Dr. Serfızıné dr. Fábián Erzsébet polgármester 

Van-e kérdése, véleménye valakinek az elıterjesztéssel kapcsolatban? 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Dr. Serfızıné dr. Fábián Erzsébet polgármester 

Aki el tudja fogadni a 2011. évi vásárjegyzéket, kérem, kézfelnyújtással szavazza 
meg! 
 
Fentiek után a képviselı-testület 10 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
11/2010.(VIII.18.) önkormányzati rendelete 

a vásár és piactartás szabályozásáról szóló, többször 
módosított, 14/1995.(VII.11.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testülete a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 16. § (1) 
bekezdésében kapott felhatalmazás alapján, a vásárokról, a piacokról, 
és a bevásárlóközpontokról szóló 55/2009.(III.13.) Kormányrendeletre 
figyelemmel az alábbi rendeletet alkotja.    

1. § 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testülete, a vásár és 
piactartás szabályozásáról szóló 14/1995.(VII.11.) önkormányzati 



rendelet 1. § (3) bekezdése értelmében a 2011. évi vásárjegyzéket az 
alábbiak szerint állapítja meg: 
 
Idıpontja:                                                 Jellege: 
 
1. 2011. január 24.         hétfı                  országos kirakodóvásár 
2. 2011. március 28.       hétfı                  országos kirakodóvásár 
3. 2011. április 18.        hétfı                  országos kirakodóvásár 
4. 2011. május 30.         hétfı                  országos kirakodóvásár 
5. 2011. június 27.         hétfı                  országos kirakodóvásár 
6. 2011. augusztus 29.   hétfı                  országos kirakodóvásár 
7. 2011. szeptember 26. hétfı                  országos kirakodóvásár 
8. 2011. október 24.       hétfı                  országos kirakodóvásár 
9. 2011. november 21.   hétfı                  országos kirakodóvásár 
 

A város sajátos ünnepeihez kapcsolódó egyéb vásárok idıpontjai a 
rendezvények pontos idejének ismerete után kerülnek meghatározásra 
(városnap, szüreti felvonulás). 

 
2. § 

Az önkormányzat képviselı-testülete 2011. évben is átmenetileg 
szünetelteti az országos állatvásárt. 

 
3. § 

Ez a rendelet 2011. január 1-jén lép hatályba. 
 
Szécsény, 2010. augusztus 17. 
 

Bartusné  
dr. Sebestyén Erzsébet s.k. 

címzetes fıjegyzı 

Dr. Serfızıné  
dr. Fábián Erzsébet s.k. 

polgármester 
 
 
4.  Elıterjesztés a Helyi Választási Bizottság tagjainak megválasztására 

(Elıterjesztés a jegyzıkönyvhöz csatolva.) 
Elıterjesztı: Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes fıjegyzı 

 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes fıjegyzı 

Tisztelt Képviselı-testület! A választási eljárásról szóló 1997. évi C. törvény 23. §. (2) 
bekezdése szerint a helyi választási bizottság három tagját, és szükséges számban a 
póttagokat a képviselı-testület választja meg, legkésıbb a szavazás napja elıtti 42. 
napon. Az elıterjesztésben szereplı tagokat javaslom a képviselı-testületnek 
megválasztani. Valamennyien vállalták a jelöltséget, és hozzájárultak, hogy a 
személyükkel kapcsolatos tárgyalás nyílt ülésen történjen.  
Kérem a Tisztelt Képviselı-testületet, hogy a határozati javaslatnak megfelelıen 
fogadják el a szécsényi Helyi Választási Bizottság tagjainak a személyét.  



Dr. Serfızıné dr. Fábián Erzsébet polgármester 

Tisztelt Képviselıtársaim! Van-e kérdésük, észrevételük, más javaslatuk? 
 
Hozzászóló nem jelentkezett. 

Dr. Serfızıné dr. Fábián Erzsébet polgármester 

Amennyiben nincs, kérem, hogy aki a határozati javaslatot elfogadja, kézfelnyújtással 
szavazza meg! 
 
Fentiek után a képviselı-testület 10 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
103/2010.(VIII.17.) számú határozata: 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testülete – a jegyzı 
elıterjesztése alapján – megtárgyalta Szécsény város Helyi Választási 
Bizottságának tagjaira, póttagjaira tett javaslatot. 
 
A képviselı-testület a Helyi Választási Bizottság tagjait, póttagjait az 
alábbiak szerint választja meg: 
Tag: 
- Reznicsek László          (3170 Szécsény, Sobieski út 23.) 
- Horváth Tibor                (3170 Szécsény, Kiskert köz 1.) 
- Miskolczi Istvánné        (3170 Szécsény, Árpád út 32.) 
Póttag: 
- Domszky György           (3170 Szécsény, Szabadság út 25.) 
- Lantos Sándorné          (3170 Szécsény, Ságvári E. út 6.) 
  

Határidı: értelem szerint  
Felelıs: Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes fıjegyzı 

 

Dr. Serfızıné dr. Fábián Erzsébet polgármester 

Tisztelt Képviselı-társaim! Megköszönöm a munkájukat, a mai ülést bezárom (1730 
órakor).  
 

k.m.f. 
 

 
 
 

Bartusné  
dr. Sebestyén Erzsébet  

címzetes fıjegyzı 

Dr. Serfızıné  
dr. Fábián Erzsébet  

polgármester 
 


